

100k Draw – Terms & Conditions

1. Offer period and eligibility criteria:

- Draw offer will be valid for 6 months starts from November 2023.
- Customers are required to open a current account who don't have and assigned their salaries.
- Customers with an existing current account are required to assign their salaries.
- Minimum accepted salary is SAR 4,000 for Saudis & SAR 5,000 for Non-Saudis.
- Customers must transfer their salary for the raffle within the promotion period.

2. Raffle draw and rewards:

- The withdrawal process will be conducted in accordance with Riyadh Chamber system.
- 4 winners of total 400,000 SAR every winner will get 100,000 SAR for a period of 6 months.
- The initial draw will take place after 60 days following the launch date, with subsequent draws occurring at the end of each month thereafter.

3. General terms and conditions:

- AL RAJHI BANK reserves the right to decline any application for new accounts or additional products if they do not meet the Bank's criteria.
- In case of any disputes regarding eligibility, raffle entries, or any other issues, AL RAJHI BANK's decision will be considered final and binding.
- The winner Approves that Al Rajhi Bank has the right to use their full name when announcing the competition or allowing for an interview with them.
- The Draw is not valid alongside any other Bank offer or promotion.
- Each customer is entitled to one raffle entry per month. Winners of any prize will be excluded from subsequent draws within the promotion period.

السحب على 100 ألف - الشروط والأحكام

1. فترة العرض ومعايير الأهلية:

- يستمر العرض فترة 6 شهور تبدأ من شهر نوفمبر 2023م.
- يلزم فتح حساب جاري بالنسبة للعملاء الذين ليس لديهم حسابات جارية مع المصرف وأن يتم تحويل الراتب على هذا الحساب.
- يلزم تحويل الراتب بالنسبة للعملاء الذين لديهم حسابات جارية مع المصرف.
- الحد الأدنى للراتب يجب أن يكون 4,000 ريال للسعوديين و 5,000 ريال لغير السعوديين.
- للمشاركة والتأهل في الدخول للسحب يجب على العملاء تحويل الراتب خلال فترة العرض.

2. السحب والجوائز:

- ستكون آلية إجراء السحب بما يتوافق مع أنظمة غرفة الرياض.
- 4 فائزين شهرياً بمبلغ 400,000 ريال سعودي لكل فائز 100,000 ريال لمدة 6 أشهر.
- سيتم إجراء السحب الأول بعد 60 يوماً من تاريخ الإطلاق وبعد ذلك ستتم السحوبات في نهاية كل شهر.

3. الشروط والأحكام العامة:

- يحتفظ مصرف الراجحي بالحق في رفض أي طلب لفتح حسابات جديدة أو منتجات إضافية إذا لم تف بمعايير البنك.
- في حال وجود أي نزاعات تتعلق بالأهلية أو فرص الدخول في السحب أو أي مسائل أخرى، سيُعتبر قرار مصرف الراجحي نهائياً وملزماً.
- يوافق الفائز بأن مصرف الراجحي لديه الحق في استخدام اسمه بالكامل عند الإعلان عن المسابقة أو السماح بإجراء مقابلة معه.
- السحب غير صالح بالتزامن مع أي عرض أو ترويج آخر للبنك.
- كل عميل يحق له الحصول على فرصة واحدة للدخول في السحب الشهري والفائزون سيستبعدون من السحوبات اللاحقة خلال فترة العرض.